
Referat fra bestyrelsesmøde d.7.november 2017  

Alle tilstede 

Punkt 9: Økonomi, nyt fra Karin, handel med indskud, og hvordan det ellers går med økonomien, 

udgifter ifb. med redskabshuse. Regnskab og budget gennemgået. Der er indgået nogle fakturaer 

vedr. redskabshuse.  

 Punkt 24: Gennemgang af indkommet post. Intet.                                                                                                                                                                                                                                                                          

Punkt: 197: Hjemmesiden, Webmaster, Status. OK. 

Punkt 298: Inventarliste. Klubben har modtaget et 42” fladskærms TV. 

Punkt 341: De aktive seniorer. Det går godt med flytning og støbning ved redskabshuse. 

Punkt 365: Indkomne klager. Ingen 

Punkt 376: Henvendelse fra naboklubber. En henvendelse fra Egense uden interesse. 

Punkt 390:  Udarbejdelse af renoveringsprojektforeslag/tilbygning af klubhus, styringsgruppe, 

Status. Projektet blev gennemgået på medlemsmødet. Delte meninger. 

Punkt 391: Facebook. Er i en stille periode. 

 Punkt 400: Redskabshuse, køreplan, Status. Onsdagsholdet arbejder videre med bygning af de 3 

huse, så de bliver helt ens og udført af ens materialer. Bestyrelse og senere generalforsamling skal 

have gennemgået husvedtægterne, så de er retvisende og indeholder alt hvad der er behov for. 

Punkt 408: Medlemsmøde, evaluering. Mødet gik stille og roligt. 

Punkt 409: Affaldsplan. CJJ er færdig med planen og den bliver snarest sendt. 

Punk 411: Spildevand fra lystbåde. Vi skal have undersøgt hvilke muligheder der er for udstyr på 

havnen. 

Punkt 412: Julefrokost. Der afholdes julefrokost for bestyrelsen og ledsagere i klubhuset tirsdag d. 

28. nov. med kort formøde. Medl. kl 18.00. Ledsagere kl. 18.30. 

Eventuelt. Loas sejlads for SMB er d. 24. maj 2018. 

 


